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Møde dato og
sted

19. maj 2014, Lisbeth (24) Referat
nr.

3-2014

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24); Benjamin (27); Lone (34)

Afbud

Næste
bestyrelsesmøde

28. juli kl 19:00 hos Benjamin

Dagsorden:
1. Referat fra sidste møde
2. Økonomi.
3. Katte i Klosterparken
4. Evaluering af arbejdsdagen
5. Parkering langs vejen
6. Cykling på fortov langs rækkerne
7. Revne i en af ende gavlen
8. Vejen ved P1
9. Evt.

1. Referat fra sidste møde
Referatet blev godkendt uden bemærkninger.

2. Økonomi.
Udskydes til næste møde.

3. Katte i Klosterparken
Til mødet havde Lisbeth fremsendt en artikel om emnet.
Det er ikke kun i Klosterparken at dette problem findes. Det er ikke
acceptabelt at især børn udsættes for "kattelorte" mm, da deres foretrukne
sted er f.eks. sandkasser.
Ofte er kattene også til gene for naboer, ved at de færdes i haverne gør deres
nødtørftige hos dem.
Noget af essensen af artiklen er, at hvis kattene har et sted hjemme, der er
attraktivt for dem at besørge i, så foretrækker de dette.
Dette betyder, at denne del af problematikken øjensynligt ville kunne løses,
hvis katteejerne var deres ansvar bevidst og sørgede for et sted på eget
område, med den rette indretning hvor deres kat/katte kan besørge.
Dernæst vil kastration af katte mindske de gener, andre beboere udsættes for
af kattene.
Vi snakker om at eventuel indføre flere trin i aktion "kat". det sidste trin kan
være et totalforbud af katte hos beboerne og udryddelse af de katte, der er
på lovlig vis. Dette vil desværre nok ikke være fair overfor de katteejere der
godt kan finde ud af håndtere deres kat på en ansvarlig måde.
Lisbeth skriver en meddelelse der kan udsendes.
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4. Evaluering af arbejdsdagen
Vi diskuterede arbejdsdagens forløb, og fandt den tilfredsstillende
gennemført.
Der var et pænt fremmøde, men tilmeldingerne kommer stadigvæk ikke i
tide, og der er beboere, der ikke har tilmeldt til sagen - men møder op til
arbejdsdagen.
Dette er utilfredsstillende for bestyrelsens planlægning, da det gør
arbejdsdagen væsentlig mindre effektiv. I år var der af samme årsag kneben
med forplejningen, da der mødte flere op end tilmeldt.

Som en remanens på arbejdsdagen er det konstateret, at der er store huller i
hækken ved indkørslen til P1, som skal udbedres med ny hæk.

Næste arbejdsdag er lørdag d. 6.september!
Sæt allerede kryds i kalenderen til dagen!

5. Parkering langs vejen
Der kommer klager fra beboer om, at der parkeres langs med vejene.
Af og til foregår denne parkering så uhensigtsmæssig at et udrykningskøretøj
ikke vil kunne passere, men heldigvis sker det dog sjældent.
Vejen er offentlig, dvs. det er ikke grundejerforeningens. Dette betyder, at
det er det offentlige, der laver regler for vejen. Da der ikke er nogen
forbudsskilte, er det heller ikke i lovens forstand forbudt at parkere på vejen,
men det er ikke særlig hensigtsmæssigt.

En del af det, der klages over ved parkering på vejen er, at
oversigtforholdene ikke tilgodeses, specielt ikke i forhold til børn, hvilket kan
være direkte farligt for beboelsens børn, der jo af "gode grunde" jo ikke altid
ser sig for, når vejen skal passeres.

Ligeledes konstateres det stadigvæk, at der er biler der kører alt for stærkt,
det er derfor et under, at der endnu ikke er sket nogen alvorlig ulykke med
vores børn.

6. Cykling på fortov langs rækkerne
Dette problem er blevet mere intens, specielt efter at stien rundt om os er
blevet midlertidig lukket.
I følge færdselsloven er cykling på fortove forbudt, og dette gælder også de
fortove der er i Klosterparken.
Det hænder endog, at der er cyklister der ringer af fodgængere, fordi
fodgængeren er i "vejen". Dette er helt uacceptabelt.
Bestyrelsen henstiller at færdselsloven overholdes også på vores stier.

7. Revne i en af ende gavlene
Bestyrelsen har fået en henvendelse om revner i en ende gavl i forbindelse
med en tilstandsrapport.
Bestyrelsen diskuterede denne henvendelse, og melder tilbage til pågældende
beboer.
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8. Vejen ved P1
Det er blevet konstateret at vejen ved P1 hælder forkert, således, at der
samles vand ved regnvejr. Dette kan være medvirkende årsag til problemer
med fliserne ved indkørslen til P1. Kommunen kontaktes.

9. Eventuelt
Bestyrelsens ansvar ved evt. hændelse i Klosterparken skal undersøges, og
hvordan dette klares rent forsikringsmæssigt.


